
 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 7 

Lærkevej, Spurvevej & Kærsangervej 

 

Tidspunkt: 14.08.2023, kl. 16.00. Gildesal Nordbanevej 2E 

 

Antal fremmødte: 6 lejemål, 7 personer. 

 

Fra Bomiva deltog: Dorte Lillelund (DL), Karen Dalsgaard og Peter Hauberg (PH) 

 

Valg af dirigent: Karen Dalsgaard blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder godkendelse af regnskabet for 2022: 

DL fremlagde regnskabet 2022. Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Budget for 2024: 

DL gennemgik budget for 2024. Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Forslag 1: 

Stemmeretten på forbrugsselskabernes generalforsamling overdrages til Bomiva. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Forslag 2: 

Kollektiv råderet til isolering af vægge mellem depotrum og beboelse. 

For:6 Imod:6 Forslaget vedtaget. 

 

Valg: 

Formand, Lena H. Jensen 4 stemmer og 10 stemmer Dorthe Görener  

Medlem, Brit Thomsen blev genvalgt  

 

Hvorefter bestyrelsen er: 

Dorthe Görener. Formand (2 år) 2264 0941  norfast_4@hotmail.com  

Hanne Kirkeby (1 år) 

Britt Thomsen, (2 år)   6130 3190  brit@thomsen.mail.dk 

 

Valg af suppleant 1. (1 år) Lena H. Jensen, blev valgt  

Valg af suppleant 2. (1 år) Kristina Borregaard, blev valgt 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet 

Bestyrelsen vælger selv. 

 

Eventuelt: 

PH, I forbindelse med forestående kloak separering, er Bomiva pålagt selv at afholde de om-

kostninger der er i den forbindelse. Det drejer sig i første omgang om alt grave arbejde op 

langs husene på Lærkevej. Et arbejde der bliver udbudt i september. Den del forventes at 

koste op mod 1,5 mill. Et beløb der ikke har været kendt og derfor heller ikke afsat midler 

dertil i henlæggelserne. Bomivas hovedbestyrelse har indstillet afdeling 7 til at modtage kr. 

1 mill. fra trækningsret midlerne.  

Kan ikke varme lejligheden op på tilfredsstillende vis. PH: Vi laver endnu en gennemgang og 

får en vurdering om nye fjernvarme unit er en del af løsningen. Dette sættes i gang inden 

årsskiftet.  

Den nye bestyrelse vil prøve at samle hele afdelingen i en FB-gruppe. 

 

 

 

Referat:    Dirigent:  

 

Peter Hauberg   Karen Dalsgaard 

15.08.2023  


